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Mercatorjeva uprava se je sestala s predstavniki hrvaške družbe Agrokorja
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ELEN BATISTA ŠTADER: Mercatorjeva uprava se je dopoldne sestala s predstavniki hrvaške družbe Agrokor,
da bi ugotovili, ali obstaja možnost strateškega povezovanja. Kaj so se dogovorili predsednik uprave Žiga
Debeljak po redni skupščini Mercatorja ni želel povedati. Dejstvo pa je, da so to prvi resni pogovori med
družbama, potem ko so maja propadla pogajanja med Agrokorjem in Pivovarno Laško, da bi ta hrvaškemu
trgovcu prodala dobrih 23 odstotkov Mercatorja.
VESNA ZADRAVEC: Uprava Mercatorja na vprašanje, kako bi se povezali z Agrokorjem, za zdaj ne želi
odgovoriti, dodaja pa, da je cilj Mercatorja širjenje trgovske verige tudi izven Slovenije.
ŽIGA DEBELJAK (predsednik uprave Mercatorja): Dogovorili smo se, da vsebine razgovorov ne bomo
komentirali. V prihodnjih tednih bomo opravili dodatne razgovore in če bo do kakršnih koli dogovorov
prišlo, bomo pravočasno o tem informirali delničarje in javnost. Žal vam kaj več v tem trenutku ne morem
povedati.
ZADRAVEC: Zato za zdaj lahko le ugibamo. Agrokor in Mercator sta v evropskem smislu majhna regionalna
trgovca, s povezovanjem pa bi lahko krepila tržni položaj predvsem v državah nekdanje Jugoslavije, kot
na primer v Srbiji. Prav tako ni mogoče izključiti možnosti, da bi Agrokor znova želel lastniško vstopiti
v Mercator, a to bo najbrž težko, prodaja se namreč več kot 50 odstotkov Mercatorja. Ob koncu leta bi
ta odstotek še narasel. Po prevzemni ponudbi se bodo namreč prodaji pridružili še mali delničarji, zelo
verjetno pa tudi banka UniCredit, ki ima v lasti 8 odstotkov Mercatorja. In še skrb potrošnikov in živilsko-
predelovalne industrije. Bodo na teh policah še  slovenski izdelki, če bomo Mercator prodali. No, Žiga
Debeljak na to vprašanje odgovarja precej skopo, češ da gre za odgovornost in skrb lastnika, ki bodo
kupce izbirali. Za zdaj pa so lastniki lahko zadovoljni s poslovanjem Mercatorja. Skupina  je letos končala
s 30. milijoni evrov dobička in prav toliko si bodo delničarji razdelili za dividende.
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